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SKUPŠTINA CRNE GORE

Naosnovu čl. 187, au vezi člana 187a Poslovnika Skupšline Cme Gore, predsjedniku Vlade, 
doktoru Dritanu Abazoviću postavljam sljedeće :

PREMIJERSKO PITANJE

Gospodine predsjedniče Vlade, doktore Dritane Abazoviću, u ime poslaničkog kluba 
Socijalističke narodne partije postavljam Vam sljedeće pitanje :

Ko je naredio, i zašto rušenje Osnovne škole Vladimir Nazor koja se nalazi u naselju Ibričevina u 
Podgorici, a zatim nije na vrijeme otpočeo gradnju nove.

OBRAZLOŽENJE

Osnovna škola „Vladimir Nazor“ počela je sa radom početkom 60-tih godina prošlog vijeka, a 
pohađala su je djeca iz naselja: Konik, Ibričevina, Masline, Jedinstvo, Proleter, Doljani, Zagorič i 
Kakaricka gora.

Širenjem ovih naselja izgrađene su tri nove škole te je ova škola rasterećena, a u njoj su nastavila 
pohađati djeca iz naselja; Ibričevina, Maslme, Jedinstvo i Kakaricka gora.

KLUB POSLANIKA SOCIJALISTIČKE NARODNE PARTUE CRNE GORE 
Bulevar Svetog Petra Cetinjskog 10, Podgorica. snp@,t-com.me +38220242084



•V'vr'

-.'•r; ,
r f ‘ »

..U.februaru2021. godine.ujjrava škole obavijestila je Ministarstvo prosvjete, nauke,kulture i 
spprta daje uočena pukotinanapaviljonubroj 3. InačejeovaškoIaimalatripaviljona.Tek 18. 
Februara odlučeno je da škola nije za sanaciju nego daje treba srušiti. Tako je rušenje trajalo do 
11 .marta 2022.godine.

Urbanističko-tehnički uslovi su izdati 8. Aprila 2022. godine na osnovu zaključaka Vlade 
Republike Cme Gore sa sjednice održane 31. Marta 2022. Godine. Ovo navodim iz razloga što 
je prošlo više od godinu dana od konstatacije da se pojavila pukotina i da škola kao takva nije za 
upotrebu. Šta se zapravo dešavalo i zašto Glavni državni arhitekta, gospodin M.Žižić nije 
prilagodio rješenje navodno uslovima neke druge škole čiji su projekat razraatrali kao moguć da 
se iskoristi za itgradnju ove škole. Koliko sam obaviješten, po planu Ministarstva ekologije i 
urbanizma kao i Ministarstva prosvjete, nauke, kultur i sporta u sazivu 42. Vlade, gradnja ove 
škole je trebala početi u aprilu 2022. Godine sa planom da se završi za 12 do 14 mjeseci. Kako 
ni projekat nije završen, a ni gradnja počela, ovim putem Vas molim, uvaženi predsjedniče 
Vlade, da iskoristite svoj autoritet i da zatražite: gdje je problem, zašto plan nije završen, a 
samim tim ni gradnja do današnjeg dana nije počela.

Djeca iz OŠ „ Vladimir Nazor“ u tekućoj školskoj godini su preseljena u školu „ Marko 
Miljanov“ na Koniku, a mnoga su se čak ispisala i preselila u druge škole. Kako stvari trenutno 
stoje to će morati da rade i u školskoj 2022/2023. Kada bi gradnja počela danas očito ni 2024. 
Godine ne bi mogli očekivati da bude završena.

Predsjednik poslaničkog kluba 
SNP CG

an ^vanović
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Klub poslauika Socijalističke narodue partije 

Dragan Ivanović, predsjednik poslaničkog kluba SNP

POSLANIČKO PITANJE

Ko je naredio 1 zašto rušenje Osnovne škole Vladiniir Nazor koja se nalazi u naselju Ibričevina 
u Podgorici, a zatim nije na vrijeme otpočeo gradnju nove?

ODGOVOR

Uvaženi gospodine Ivanović,
Uprava Osnovne škole „Vladimir Nazor“, Podgorica je početkora februara 2021. godine 
obavijestila Ministarstvo prosvjete, nauke, kulture i sporta (Ministarstvo) da su uočene pukotine 
na paviljonu III, te je Ministarstvo nakon saznanja o ovom problemu, angažovalo nezavisnu 
konsultantsku kuću - projektni biro „GeoT“ iz Podgorice da uradi Izvještaj o stanju 
konstrukcije na pomenutom objektu paviljona III. U Izvještaju o stanju paviljona III, pored 
ostalih nedostataka, konstatovano je da oštećenja mogu biti opasna po stabilnost i nosivost 
objekta kao cjeline i da se mora pristupiti izgradnji novog objekta.
Nakon dobijanja pomenutog Izvještaja Ministarstvo je angažovalo Građevinski fakultet, 
Univerziteta Cme Gore u cilju dobijanja stručnog mišljenja o stanju objekta i procjeni 
investicionih ulaganja za OŠ „Vladimir Nazor“ Podgorica. Imajući u vidu da je već urađen 
Izvještaj za paviljon III, a da školu čine tri paviljona i fiskultuma sala, Građevinski fakultet je 
izdao stmčno mišljenje o stanju preostala dva paviljona i fiskulturae sale, dok je procjena 
investicionih ulaganja obuhvatila sva tri paviljona i fiskultumu salu. Izvještaj Građevinskog 
fakulteta je konstatovao da, kod paviljona I i paviljona II može doći do gubitka stabilnosti i 
otpomosti konstruktivnih elemenata, da fiskultuma sala nema uočenih vidljivih nedostataka na 
konstruktivnim elementiraa, ali se preporučuje provjera stabilnosti i izrada projekta 
rekonstmkcije. Uzimajući sve gore navedene činjenice Građevinski fakultet je napravio 
procjenu investicione vrijednosti.
Izvještaj predviđa rekonstmkciju postojeća četiri objekta i izgradnju petog novog školskog 
objekta površine, od oko 2000 m2 i u skladu sa tada važećim UTU-ima, dobili bi objekat koji 
ne bi zadovoljio potrebe trenutnog broja učenika, kako sa funcionalnog, prostomog, tako ni sa 
aspekta opravdanosti investicije. Ukupna površina svih pet objekata bi bila 4.709,00 m2 a 
procijenjena vrijednost ove investicije oko 4.9 miliona eura.



Ministarstvo prosvjete, nauke, kulture i sporta se obratilo Ministarstvu ekologije, prostomog 
pianiranja i urbanizma, u cilju dobijanja mišljenja da li je moguće graditi novi objekat po 
izdatim UTU-ma i ukoliko to nije raoguće predloženo je da se izdaju novi UTU-i u skladu sa 
članom 218a Izdavanje urbanističko-tehničkih uslova u prelaznom periodu, Zakon o planiranju 
prostora i izgradnji objekata, kako bi se stvorili uslovi za izgradnju novog školskog objekta koji 
bi zadovoljio prostome potrebe ove javne ustanove, imajući u vidu da školu pohađa 1067 
učenika. Ministarstvo ekologije, prostomog planiranja i urbanizma je dostavilo odgovor 19. 
avgusta 2021. godine, u kom su izvijestili da nije moguće graditi novi objekat i da nijesu 
ispunjeni uslovi za izdavanje novih UTU-a u skladu sa članom 218a.

Vlada Cme Gore je na sjednici održanoj 31. marta 2022. godine izdala Urbanističko-tehničke 
uslove za izgradnju OS„Vladimir Nazor“ („Službeni list CG - opštinski propisi, broj 6/14).

Kao dalji nastavak aktivnosti Ministarstvo je nakon dobijanja elaborata o uklanjanju objekta 
26. januara 2022. godine (koji je izradila firma Montplan Podgorica, revizija Crta Podgorica) 
dostavilo Prijavu za uklanjanje objekta Ministarstvu ekologije, prostomog planiranja i 
urbanizma. Urbanističko-građevinska inspekcija Ministarstva ekologije, prostoraog planiranja 
obavijestila je da je dostavljena dokumentacija u skladu sa članom 113 Zakona o planiranju 
prostora i izgradnji objekata, čime su se stekli uslovi za uklanjanje predmetnih objekata, koje 
je dalje sprovedeno od strane Ministarstva ekologije, prostomog planiranja i urbanizma.

Nakon ispunjavanja gore navedenih preduslova, Ministarstvo je organizovalo sastanak 8. aprila 
2022. godine sa predstavnicima Ministarstva ekologije, prostomog planiranja i urbanizma- 
glavnim državnim arhitektom, Uprave javnih radova, predstavnicom kabineta predsjednika 
Vlade u cilju sagledavanja svih aspekata koji utiču na realizaciju ovog projekta. Na osnovu 
predloga glavnog državnog arhitekte planirano je đa se projekat novoizgrađene škole u 
Tološima prilagodi potrebama lokacije OŠ „Vladimir Nazor“, odnosno novim UTU, međutim 
na istom sastankujošjednom je potvrđeno da idejni i glavni projekatjoš uvijek nisu urađeni.

Ministarstvo je u komunikaciji sa Evropskom investicionom bankom (EIB) obezbijedilo 
sredstva za izgradnju ovog školskog objekta, a takođe kao privremeno rješenje organizovalo 
nastavu u objektima dvije obližnje škole, JU OS ,JVlarko Miljanov“, Konik i bivša Gimnazija 
„Luča“ Doljani.

Trenutni prioritet u radu novog Ministarstva prosvjete predstavlja obezbjeđivanje smještajnih 
kapaciteta đaka i zaposlenih u JU Osnovna škola „Vladimir Nazor“ u Podgorici. Resorao 
ministarstvo je u kontinuiranoj saradnji sa upravom škole i predstavnicima savjeta roditelja. 
Takođe, dogovoren je sastanak sa gradonačelnikom Podgorice, gospodinom Ivanom 
Vukovićem, kao i sa potredsjednikom Vlade Cme Gore i ministrom odbrane, gospodinom 
Raškom Konjevićem, kako bi se iznašao način da djeca iz ove škole, privremeno, održavaju 
nastavu u nekom odgovarajućem objektu.

Cilj je da se nastala situacija što prije riješi, kako bi se nastavni proces odvijao nesmetano, a 
sve u cilju obezbjeđivanja kvalitetnih i nesmetanih uslova za obrazovanje naše djece.

Hvala na pažnji.




